
Erhvervsudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 4. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 49
Hvis ministeren vurderer, at det ikke er muligt at få det danske forslag om en Parallel 
Stacks Approach igennem i de kommende forhandlinger om Europa-Kommissionens 
forslag til nye basel-regler, vil regeringen i forhandlingerne så arbejde for, at:
• Løsningen for boliglån med lave tab bliver permanent?
• Realkreditlån til virksomheder med lave tab også omfattes af forslaget (også med en 
permanent løsning)?
• Løsningen for ikke-ratede virksomheder bliver permanent?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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